
Interpelácia č. 28/2024 
 

 

12. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 30. 09. 2024  

 

 

Mgr. Janoková: 

Ja mám v podstate interpeláciu, ktorá súvisí s tým, čo hovorila pani Haburová, ale tak trošku 

dotiahnutú do nejakého návrhu. Samozrejme, že nás trápi ten vstup do mesta, keď prichádzajú 

hostia buď  vlakovou alebo autobusovou dopravou a sú smutní, rozčarovaní, lebo ostatné 

veci, ktoré sa v meste robia spejú naozaj k tomu, aby Trebišov bolo moderné mesto. Takže 

sme na klube poslancov sa rozprávali o tom, či by nebolo dobre poslať návrh na ministerstvo 

dopravy, aby zaujalo stanovisko. Taký otvorený list, aby ministerstvo dopravy zaujalo 

stanovisko vo veci riešenia spravovania TIOPu. Zaujímal by ma aj váš návrh z pozície 

vedenia mesta, lebo vy robíte, čo sa dá a či vieme aj my nejakým spôsobom takto pomôcť, 

všetci sa zmobilizovať a posunúť to ďalej, že sme naozaj ako zástupcovia, volení zástupcovia 

občanov, ochotní pre mesto urobiť aj toto, poslať otvorený list a aby sa s tým pohlo.  

 

PhDr. Čižmár: 

Určite iniciatíve sa medze nekladú. To znamená, ak sa sformuluje takýto list, má odporúčací 

charakter alebo vo forme žiadosti, tak určite môže prispieť k tomu, aby situácia sa doriešila do 

zdarného konca. Takže myslím, že za mesto Trebišov len vítam takúto iniciatívu poslancov.  

 

 


